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Protokol 7. sesji

Sejrniku Wojew6dztwa Swie tokrzyskiego

z dnia 27 kwietnia 20 15 roku

.,

Sesja odbyla sie w sali konferencyjnej

w Kiclcach ul. Artwinsk iego 3.
Swietokrzyskiego Centrum Onkologii

Obradom przewodniczyl Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewod niczacy Scjmiku
Wojewodztwa Swietok rzyskiego.

Sesja rozpoczela sie 0 godzinie 11:05 i trwala do 13:30.

Radni wraz z zaproszeniem otrzymali nast epujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie VII sesji Sejmiku Wojewodztwa Swietokrzyskiego.
2. Stwierdzenie kworum.

3. Zgloszenie wnioskow 0 zrniane lub uzupelnienie porzadku obrad sesji.
4. Wybor sekretarzy obrad.

5. Glosowanie nad wnioskami 0 zmiane lub uzupelnienie porzadku obrad .
6. Zapytania i interpelacje Radnych.

7. Informacja Marszalka Wojewodztwa z dzialalnosci Zarzadu Wojewodztwa
Swietokrzyskiego w okres ie rniedzy sesjami.

8. Informacja Przewodniczacego i Wiceprzewodniczacych Sejmiku
z dzialalnosci w okresie miedzy sesjami.

9. Informacja 0 dzialaniach Muzeum Historyczno- Archeo logicznego
w Ostrowcu Swietokrzyskim w zwiazku z przygotowywanym wnioskiem

o wpisanie na Liste Swiatowego Dziedzictwa UNESCO obiektu: " Krzemionki 
pradziejowe kopalnie krzemienia".

1O.Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie okreslenia dnia zakonczenia okres u
zbioru wybranych gatunkow roslin uprawnych na teren ie wojewodztwa
swietokrzyskiego:

a) wystapienie Czlonka Zarzadu - Piotr Zoladek,
b) stanowisko Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Srodowiska,
c) dyskusja,
d) glosowanie uchwaly

11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjecia Sprawozdania
z realizacji Programu Wspolpracy Samorzadu Wojewodztwa Swietokrzyskiego z
Organizacjami Pozarzadowyrni za 2014 rok:

a) wystapienie Czlonka Zarzadu - p. Piotr Zoladek,
b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Spolecznej i Spraw Rodziny,
c) stanowisko Komisji Edukacji , Kultury i Sportu,
d) dyskusja,
e) glosowanie uchwaly
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12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody dla
Szpitala Specjalistycznego im. Sw.
w Czerwonej Gorze na wynajem czesci nieruchomosci:

a) wystapienie Czlonka Zarzadu - p. Kazimierz Kotowski,
b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Spolecznej i Spraw Rodziny,
c) dyskusja,
d) glosowanie uchwaly

13.Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody dla Wojewodzkiego
Szpitala Specjalistycznego im. Sw, Rafala w Czerwonej Gorze na wynajem
pomieszczen 0 lacznej powierzchni 42,57m2 w budynku administracyjno- technicznym
szpitala oraz trzech miejsc parkingowych na dzialce 0 nr ewidencyjnym 238/41,
na okres 3 lat:

a) wystapienie Czlonka Zarzadu - p. Kazimierz Kotowski,
b) Stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Spolecznej i Spraw Rodziny,
c) dyskusja,
d) glosowanie uchwaly

14.Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmian w Statucie Wojewodzkiego Szpi tala
Zespolonego w Kielcach nadanego uchwala
Nr XXI/365/l2 Sejmiku Wojewodztwa Swietokrzyskiego, zmienionego uchwalami: Nr
XXV/444/12 Sejmiku Wojewodztwa Swietokrzyskiego
i Nr XXXI/553/13 Sejmiku Wojewodztwa Swietokrzyskiego oraz
Nr XXXV/631/13 Sejmiku Wojewodztwa Swietokrzyskiego i Nr XLIV1773/14
Sejmiku Wojewodztwa Swietokrzyskiego:

a) wystapienie Czlonka Zarzadu - p. Kazimierz Kotowski,
b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Spolecznej i Spraw Rodziny,
c) dyskusja,
d) glosowanie uchwaly

15 .Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody dla Wojewodzkiego
Szpitala Zespolonego w Kielcach na wynajem pornieszczen 0 lacznej powierzchni
24l ,50m2

, na okres 3 lat, w budynkach Swietokrzyskiego Centrum Neurologii i
Swietokrzyskiego Centrum Kardiologii w Kielcach ul. Grunwaldzka 45:

a) wystapienie Czlonka Zarzadu - p. Kazimierz Kotowski,
b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Spolecznej i Spraw Rodzi ny,
c) dyskusja,
d) glosowanie uchwaly

16.Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody dla Wojewodzkiego
Szpitala Zespolone~o w Kielcach na wynajem czesci nieruchomosci 0 lacznej
powierzchni 62,50m na okres jednego roku przy budynku Prosektorium w Kielcach ul.
Radiowa 7:

a) wystapienie Czlonka Zarzadu - p. Kazimierz Kotowski,
b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Spolecznej i Spraw Rodziny,
c) dyskusja,
d) glosowanie uchwaly

17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie ustalenia przebiegu drog wojewodzkich
w Wojewodztwie Swietokrzyskirn:
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a) wystapienie Wicemarszalka Wojew6dztwa - p. Jan Mackowiak,
b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Wspolpracy z Zagranica,
c) dyskusja,
d) glosowanie uchwaly

18.Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na nabycie przez
Wojew6dztwo Swietokrzyskie, w drodze umowy sprzedazy, od oso b fizycznych,
nieruchomosci gruntowych polozonych na terenie gminy Konskie, oznaczonych w
ewidencji grunt6w w obr. Wincent6w jako dzialki: or ewid . 113/1 0 pow. 0, 0009 ha,
or ewid.113/2 0 pow. 0,0026 ha i or ewid. 113/3 0 pow.O, 0034 ha, zajetych pod
budowe obwodnicy miasta Konskie na drodze wojew6dzkiej Nr 728 :

a) wystapienie Czlonka Zarzadu - p. Agata Binkowska,
b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Wspolpracy z Zagranica,
c) stanowisko Komisji Budzetu i Finansow,
d) dyskusja,
e) glosowanie uchwaly

19 .Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie likwidacji
w Policealnej Szkole Medycznej im. H. Chrzanowskiej w Morawicy:

a) wystapienie Czlonka Zarzadu - p. Agata Binkowska,
b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu,
c) dyskusja,
d) glosowanie uchwaly

2 0. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie uchwalenia " Programu rozwoju bazy
sportowej na 20 15r. i lata nastepne w wojew6dztwie swietokrzyskirn":

a) wystapienie Czlonka Zarzadu - p. Agata Binkowska,
b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu,
c) dyskusja,
d) glosowanie uchwaly

2 1. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie udzielenia Powiatowi Skarzyskiemu pomocy
finansowej na czesciowe pokrycie dzialalnosci Powiatowej Biblioteki Pedagogicznej w
Skarzysku- Kamiennej :

a) wystapienie Czlonka Zarzadu - p. Agata Binkowska,
b) stanowisko Komisji Edukacji , Kultury i Sportu,
c) stanowisko Komisji Budzetu i Finansow,
d) dyskusja,
e) glosowanie uchwaly

22. Rozpatrzenie pro)ektu uchwaly w sprawie zrmany uchwaly
Wojew6dztwa Swietokrzyskiego w sprawie Wieloletniej
Finansowej Wojew6dztwa Swietokrzyskiego na lata 2015-2028:

a) wystapienie Skarbnika Wojew6dztwa - p. Maria Fidzinska- Dziurzynska,
b) stanowisko Komisji Budzetu i Finansow,
c) dyskusja,
d) glosowanie uchwaly

23 .Rozpatrzenie projektow uchwal w sprawie zmian w budzecie wojewodztwa na 20 15
rok:

"
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a) wystapienie Skarbnika Wojewodztwa- p. Maria Fidzinska- Dziurzynska,
b) stanowisko Komisji Budzetu i Finansow,
c) dyskusja,
d) glosowanie uchwal

24. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjecia wynikow kontroli
przeprowadzonej przez Kornisje Rewizyjna w Wojewodzkim Osrodku Medycyny
Pracy w Kielcach w przedmiocie dzialalnosci statutowej
i sytuacji finansowej jednostki:

a) wystapienie Przewodniczacego Komisji Rewizyjnej - p. Krzysztof Dziekan,
b) dyskusja,
c) glosowanie uchwaly

25.Przyjt(cie Informacji 0 dzialalnosci Samorzadowego Kolegium Odwolawczego w
Kielcach za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2014 roku.

26. Sprawozdanie z realizacji Programu Dzialalnosci Swietokrzyskiego Osrodka
Doradztwa Rolniczego w Modliszewicach za 2014 rok.

27 .Sprawy rozne.

28.Zamknit(cie obrad VII sesji Sejmiku Wojewodztwa Swietokrzyskiego.

Przebieg posiedzenia:

At/.J

Tadeusz Kowalczyk Wlceprzewodniczacy Sejrniku poprosil, aby Sejmik Wojewodztwa

Swietokrzyskiego uczcil minuta ciszy pamiec zmarlego w piatek prof. Wladyslawa

Bartoszewskiego - wybitnego polaka, meza stanu, dzialacza Spolecznego i politycznego,

pisarza i dyplomaty, ktorego zycie na zawsze wpisalo w karty historii Narodu Polskiego

, Prosze Panstwa 0 powstanie.

Sejmik uczcil minuta ciszy zmarlego.

. Po czym powital radnych i zaproszonych gosci zgodnie z zalaczonymi listami obecnosci

(zalacznik nr 1,2,3,4,5,6).

At/.2

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodniczacy Sejrniku stwierdzil, ze w sesji uczestniczy 27

radnych, tym samym obrady Set prawomocne.

Ad.3

W punkcie tyrn radny Slawornir Marczewski Przewodniczacy Kornisji Zdrowia, Polityki

Spolecznej i Spraw Rodziny wnioskowal aby z porzadku obrad sesji zostal zdjety punkt 12

dotyczacy projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody dla Wojewodzkiego Szpitala

Specjalistycznego im. Sw. Rafala w Czerwonej Gorze na wynajem czesci nieruchomosci,

powodem wniosku jest wstrzymanie sie Komisji z wyrazeniem opinii do wymienionego

projektu uchwaly do czasu zapoznania sie ze szczegolowymi wyjasnieniami Oddzialu
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Swietokrzyskiego NFZ w Kielcach nt. wysokosci kontraktowania swiadczen

wysokospecjalistycznych z zakresu neurologii i chirurgii kregoslupa oraz stanowiskiem "

zainteresowanych podrniotow leczniczych (zalacznik nr 7 do protokolu).

Wiecej wnioskow nie zgloszono,

AdA

Na sekretarzy obrad Sejmik wybral radncgo Marka Strzale i radncgo Andrzeja Swajde.

Ad.5

Tadcusz Kowalczyk Wiceprzewodniczacy Sejrniku poddal pod glosowanie wniosek

w sprawie zdjecia z porzadku obrad projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody dla

Wojewodzkiego Szpitala Specjalistycznego im. Sw. Rafala w Czerwonej Gorze na wynajem

czesci nieruchomosci, Zapytal kto z radnych jest za wnioskiem , kto jest przeciwny, kto

wstrzymal sie od glosowania?

Punkt zostal zdjety z porzadku obrad wiekszoscia glosow ( 1 wstrzymujacym sie ).

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodniczacy Sejmiku poinformowal, ze zmieni sie kolejnosc

punktow w porzadku obrad punkt 13 bedzie 12 a pozostale j ako nastepne.

Ad.6

W punkcie tym radni zlozyli na pismie interpelacje i zapytania:

Interpelacje zlozyli:

Radny Bogdan Latosinski - w sprawie likwidacji wyznaczonych aglomeracji na podstawie

rozporzadzenia Wojewody Swietokrzyskiego z pazdziemika 2005r. z jednoczesnym

"powolywaniem nowych aglomeracji na podstawie nowych przepisow ( art.22 ust.2 ustawy

z dnia 5 stycznia2011 r.). Ponadto zwrocil uwage, iz na marcowej sesji w trakcie punktu

. dotyczacego Iikwidacji i tworzenia nowych aglomeracji, zapytal 0 skale jaka wystapila

w zalozeniach z 2005r. wyznaczajacych aglorneracje do faktycznej realizacj i podlaczen

kanalizacji sciekowej . Poprosilem 0 udzielenie odpowiedzi, ale po dzien dzis iejszy jej nie

otrzymalem. (zalacznik nr 8).

Radny Andrzcj Kryj - w sprawie zalewania pol stanowiacych wlasnosc rolnikow

zamieszkujacych w Gminie Baltow przez wody rzeki Wolanki (zwanej takze Trzemcha)

(zalacznik nr 9 ).

Radna Beata Nap ierala- w sprawie nieuzasadnionego ograniczenia ZaSi«bTU realizowanej

przebudowy drogi wojewodzkiej NR 746, ktora objela tylko odcinek w Miejscowosci

Modliszewice od km 14 + 678 do 15 + 845 oraz wyjasnienia kwestii przygotowania przez

Swietokrzyski Zarzad Drog Wojewodzkich w Kielcach takiego zakresu przedmiotowej
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inwestycji i jego reali zacji , w swietle korespondencji prowadzonej z Gmina Konskie,

powzietych wzajemnych ustalen oraz umowy zawartej dnia 27.06.20 14r (zalacznik or 10).

Radny Andrzej Prus- w sprawie realizacji inwestycji pod nazwa: " Budowa

ponadregionalnej trasy rowerowej w Polsce Wschodniej na terenie Wojewodztwa

Swietokrzyskiego wzdluz drogi wojewodzkiej or 758 dla odcinkow Iwaniska- Ujazd, Ujazd

Konary, miejscowosci: Pokrzywianaka, Klimontow- lachimowice" reali zowanego w ramach

Programu Operacyjnego Rozwoj Polski Wschodniej (zalacznik or II ),

W zwiazku z zadanymi pytaniami Jan Mackowiak Wicemarszalek Wojew6dztwa

poinformowal, ze z mieszkancami Gminy Iwaniska trwaja konsultacje i nie zostaly

zakonczone. Na dzien dzisi ejszy wszystkie kwestie zostaly wyjasnione, a postulaty

uwzglednione. Okazalo sie, ze kilka ogrodzen wbudowanych jest w pasie drogowym , ktory

jest wlasnoscia wojewodztwa, Zostanie to skorygowane, a mieszkancy, ktorzy utraca

nieruchomosci otrzymaja srodki pieniezne, Wiecej infonnacji na ww. kwestie otrzyma pan

na pismie.

W dalszej czesci radny Andrzej Prus zlozyl kolejne interpelacje w sprawie

- polaczenia obu czesci miasta Skarzyska- Kamiennej , ktore rozdzielone sa wezlem

kolejowym w okolicy dworca PKP (zalacznik or 12),

- w imieniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwosci wniosl wniosek do Zarzadu

wojewodztwa Swietokrzyskiego 0 uwzglednienie w hannonogramie planowanych remontow

drog wojewodzkich nastepujacych odcinkow:

1_ ul. Jedrzejowska we Wloszczowie I w ciagu drogi wojewodzkiej 742 , laczaca DK 12

w Przyglowie z DK 78 w Naglowicach/ na dlugosci ok. 1,7 km,

. - droga 785 I laczaca DW 784 w Ciezkowicach z DW 742 we Wloszczowie/ na dlugosci ok.

13,5 km od ul. Mlynarskiej we Wloszczowie, przez miejscowosci Dakow Duzy, Kurzelow,

Gosciencin, do granicy wojewodztwa oraz zabezpieczenie srodkow finansowych na rea lizacje

w/w zadan w projekcie budzetu na 2016 rok (zalacznik or 13).

Radni Mieczyslaw Sas, Krzysztof Dziekan, Krystian Jarubas i Andrzej Swajda zwrocili

sie z prosba do Zarzadu 0 podjecie rozmow z Generalna Dyrekcja Drog Krajowych

i Autostrad w sprawie remontu drogi krajowej or 79 na odcinkach Swiniary (gm, Solec

Zdroj)- Nowy Korczyn oraz Szewce - Andruszkowice 9 gm. Samborzec), a takze budowy

chodnikow w miejscowosci Loniow - Kolonia i Zawidza ( gm . Loniow) (zalacznik or 14).

Zapytania zlozyli:

Radny Andrzej Kryj w sprawie:
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- wykupu terenow polozonych przy ulicy Baltowskiej w Ostrowcu Swietokrzyskirn

w zwiazku z planowana przebudowa drogi wojewodzkiej nr 754 ,

- prac remontowych na drodze wojewodzkiej nr 751 w miejscowosciach Wasniow, Czajecice

i Sniezkowice ( zalacznik nr 15).

- czy Set planowane, a jesli tak , to kied y zostana wykonane prace na chodniku przy ulicy

Tra ugutta w ostrowcu Swietokrzyskim, w ciagu drogi wojewodzkiej nr 751 , ktore znajduja sie

w zlym stanie technicznym (zalacznik nr 16),

Radny Bartlomiej Dorywalski w sprawie:

- poziomu finansowego i 0 jaka kwote mozna zwiekszyc zadluzenie wojewodztwa by

zac howac stabilnosc finansowa po zakonczeniu okresu programowania oraz nie uchybic

przepisorn stanowiacym obowiazek respektowania poszczegolnych wskaznikow

wynikajacych zwlaszcza z ustawy 0 finan sach publicznych,

- udzielenia dotacji w kwocie 1.680 tys zt z przeznaczeniem na zakup aparatury i sprzetu

medycznego d1a Wojewodzkiego Zespolonego Szpitala, jest to sprzet niezbedny do

prawidlowego funkcjonowania jednostki. Dyrektor zwracal sie rowniez z pismami ww .

wskazujac, ze przedluzenie terminu podpisania umowy powoduje realne zagrozenie paralizem

pracy oddzialow zabiegowych. Poprosil, aby odpowiedz na Zapytania zawierala ponizsze

infonnacje:

- czy na dz ien dzisiejszy przedmiotowa umowa zostala podpisana?,

, Jaka byla przyczyna opoznien, skoro srodki finansowe na ten cel zos taly zabezpieczone

w budzecie wojewodztwa" ,

. - czy takie praktyki dotyczace opo znien wystepuja rowniez w przypadku innych jednostek?,

- czy Zarzad moze wygospodarowac jakiekolwiek srodki finansowe w roku biezacym

z przeznaczeniem na w/w eel?

- czy istnieje rnozliwosc wprowadzenia listy projektow planowanych do realizacji w zakresie

sluzby zdrowia w ramach nowej perspektywy finansowej? Pozwolilo by to na unikniecie

sfinansowania dokumentacji technicznych nie przeznaczonych do realizacji ,

- w jaki sposob zarzad wojewodztwa zamierza wesprzec dyrekcje szp itala w rozwiazaruu

sporow zbiorowych z pielegniarkami (zalacznik nr 17 )?

Radny Marek Strzala w sprawie:

czy Zarzad przewiduje kontynuacje zabezpieczenia przeciwpowodziowego Doliny Kanalu

Strumien wraz z doplywami , z jakich srodkow i w jakim tenninie (zalacznik nr 18)?

Na tym zakonczono Interpelacje i Zapytania.
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Ad. 7 i 8

Radni otrzymali:

Informacje Marszalka Wojew6dztwa z dzialalnosci Zarzadu Wojew6dztwa Swietokrzyskiego

w okresie mied zy sesj ami (zalacznik nr 19).

Informacje Przewodniczacego i Wiceprzewodniczacych Sejmiku z dzialalnosci w okresie

miedzy sesjamitzalacznik nr 20).

Wiceprzewodniczacy Sejmiku Tadeusz Kowalczyk zapytal radnych czy maja uwagi badz

zapytania do ww. "Informacji . .. " .

Uwag nie zgloszono.

Wiceprzewodniczacy Sejmiku Tadeusz Kowalczyk poinformowal , ze " Infonnacja

Marszalka Wojew6dztwa z dzialalnosci Zarzadu Wojew6dztwa Swietokrzyskiego w okresie

rniedzy sesjami" i .Jnformacja Przewodniczacego i Wiceprzewodniczacych Sejmiku

z dzialalnosci w okresie rniedzy sesjami" zostaly przyjete przez Sejmik.

Ad.9

Glos zabral Wlodzimierz Szczaluba Dyrektor Muzeum Historyczno- Archeologicznego

w Ostrowcu Swietokrzyskim, kt6ry przedstawil radnym stan prac zwiazanych z realizacja

procedury wpisania tego zabytku na Liste Swiatowego Dziedzictwa Kulturalnego

i Przyrodniczego UNESCO. Dyrektor Szczaluba podkreslil, iz przygotowanie stosownego

,wniosku wymaga wielu dzialan. Mowil miedzy innymi 0 potrzebie wykonania zadan

inwestycyjnych. Muzeum Historyczno- Archeologiczne, jako powiatowa instytucja kultury,

. nie udzwignie ciezaru sfinansowania tych dzialan, Niezbedna jest pomoc Samorzadu

Wojew6dztwa Swietokrzyskiego. Uwaza, ze najlepszym rozwiazaniem jest wlaczenie sie

Urzedu Mars zalkowskiego Wojew6dztwa Swietokrzyskiego w prowadzenie Muzeum

Historyczno- Archeologicznego w Ostrowcu Swietokrzyskim.

Radni rowniez obejrzeli prezentacje multimedialna 0 Krzemionkach. Turystyczna trasa

podziemna 0 dlugosci 465 m przebiega na glebokosci od 5 do 12 metr6w. Znajduje sie tu

kilkanascie kopaln z epoki kamienia oraz CZ«SC podziemnych kamieniolornow wapienia.

Ogromnym atutem rezerwatu jest zachowany autentyzm i integralnosc obiektu. 0 tym , jak

unikalny w skali swiatowej jest ten obiekt mowil prof. Jacck Lcch, swiatowej slawy

archeolog, wybitny znawca neolitycznych kopalni, autor wielu prac 0 Krzemionkach,

pracownika naukowego Uniwersytetu Kardynala Stefana Wyszynskiego i kurator naukowy

rezerwatutwiecej infonnacji zawiera zalacznik nr 21 do protokolu) .
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Grzcgorz Galuszka Przewodniczacy Komisji Stratcgii Rozwoju, Promocj i i Wsp61pracy

z Zagran ica przedstawil wsp61ne stanowisko dw6ch komisji Sejmiku, wypracowane 16

kwietnia br. podczas wyjazdowego posiedzenia na terenie rezerwatu. Czlonkowie Komisji

Edukacji, Kultury i Sportu oraz Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Wspolpracy

z Zagranica jednoglosnie uznali , ze samorzad wojew6dztwa swietokrzyskiego powinien

wesprzec starania wladz Muzeum oraz powiatu ostrowieckiego przez udzielenie wsparcia

organizacyjnego, promocyjnego i finansowego i z takim apelem zwr6cili sie do Zarzadu

Wojew6dztwa Swietokrzyskiego (Stanowisko Komisji stanowi zalacznik nr 22 do protokolu) ,

Ad.tO

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie okreslenia dnia zakonczenia okresu zbioru

wybranych gatunk6w roslin uprawnych na terenie wojew6dztwa swietokrzyskiego (zalacznik

nr 23 protokolu ).

Glos zabral Piotr Zolqdck- Czlonck Zarzadu, kt6ry przedstawil projekt uchwaly,

a nastepnie poprosil 0 przyjecie przez Sejmik ww. projektu.

Tadcusz Kowalczyk Wiceprzewodniczacy Scjmiku poinformowal 0 pozytywnym

zaopiniowaniu ww. projektu przez Kornisje ( Opinia Nr 59/ 15 stanowi zalaczniki nr 24

do protokolu),

,
Glosow w dyskusji nie bylo.

Tadeusz Kowa lczyk Wiceprzewodniczacy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly

w sprawie okreslenia dnia zakonczenia okresu zbioru wybranych gatunk6w roslin uprawnych na

terenie wojew6dztwa swietokrzyskiego, Zapytal kto z radnych jest za podjeciem uchwaly, kto

jest przeciwny, kto wstrzymal sie od glosowania?

Uchwala nr VII/140/15 w ww. sprawie zostala podjeta jednoglosnie i stanowi zalacznik

nr 25 do protokolu.

Ad.ll

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie przyjecia Sprawozdania z realizacji Programu

Wspolpracy Samorzadu Wojew6dztwa Swietokrzyskiego z Organizacjami Pozarzadowymi

za 2014 rok ( zalacznik nr 26).
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Glos zabral Piotr Zol~dck- Czlonck Zarzadu, kt6ry przedstawil projekt uchwaly,

a nastepn ie pop rosi l 0 przyjecie przez Sejmik ww. projektu.

Izydor Grabowski Wiceprzewodniczacy Komisji Edukacji, Kultury Sportu

poinformowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu przez Kornisje ( Opinia Nr 8/15

stanowi zalaczniki nr 27 do protokolu).

Slawomir Marczcwski Przewodniczacy Komisji Zdrowia, Polityki Spolcczncj i Spraw

Rodzin y poin formowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu przez Komisje ( Opinia

Nrl2 /15 stanowi zalaczniki nr 28 do protokolu),

Glosow w dyskusji nie bylo .

Tadcusz Kowalczyk Wiceprzewodniczacy Scjmiku podd al pod gloso wanie projekt uchwaly

w sprawie przyjecia Sprawozdania z realizacji Programu Wspolpracy Sarnorzadu Wojew6dztwa

Swietokrzyskiego z Organizacjami Pozarzadowymi za 20 14 rok . Zapytal kto z radnych jest za

podjeciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal sie od glosowania?

Uchwala nr VII/14 1/15 w ww. sprawie zostala podjeta jednoglosnie stanowi zalacznik

nr 29 do protokolu,

Ad.12

Radn i otrzymali projekt uchwaly w sprawie w sprawie wyrazenia zgody dla Wojew6dzk iego

Szpitala Specjalistycznego im. Sw. Rafala w Czerwonej G6rze na wynajem pornieszczen

o lacznej powierzchni 42,57m2 w bud ynku administ racyj no - techni cznym szpitala oraz trzech

, miejsc park ingowych na dzialce 0 nr ewidencyj nym 238/4 1, na okres 3 lat (zalacznik nr 30).

Glos zabrala Anna Nocun - Dyrektor Departamcntu Ochrony Zdrowia Urz ed u

Marszalkowskicgo w Kielcach, kt6ra przedstawila projekt uchwaly, a nastepn ie poprosila

o przyjecie przez Sejmik ww . projektu.

Slawomir Marczcwski Przewodniczacy Komisji Zdrowia, Polityki Spolcczncj i Spraw

Rodzin y poinformowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu przez Kornisje ( Opinia

Nr 13 / 15 stanowi zalaczniki nr 3 1 do protokolu),

Glosow w dyskusj i nie zgloszono.

Tadcusz Kowalczyk Wiceprzewodniezacy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly

w sprawie wyrazenia zgody dla Wojew6dzkiego Szpita la Specjalistycznego im. Sw, Rafala

w Czerwonej G6rze na wynajem pornieszczen 0 Iacznej powierzchni 42,57m 2 w budynku

administracyjno - techni cznym szpitala oraz trzech miejsc parkingowych na dzialce 0 nr
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ewidencyjnym 238/41 , na okres 3 lat. Zapytal kto z radnych jest za podjeciern uchwaly, kto jest

przeciwny, kto wstrzymal sie od glosowania?

Uchwala nr VII/142/15 w ww. sprawie zostala podjeta jednoglosnie stanowi zalacznik

nr 32 do protokolu.

Ad.13

Radni otrzyma1i projekt uchwaly w sprawie zmian w Statucie Wojew6dzkiego Szpitala

Zespolonego w Kielcach nadanego uchwala Nr XXI/365/12 Sejmiku Wojew6dztwa

Sw ietokrzyskiego, zmienionego uchwalami: Nr XXV/444/12 Sejmiku Wojew6dztwa

Swietokrzyskiego i Nr XXXI/553 / 13 Sejmiku Wojew6dztwa Swietokrzyskiego oraz

Nr XXXV/63 1/13 Sejmiku Wojew6dztwa Swietokrzyskiego i Nr XLIV1773/14 Sejmiku

Wojew6dztwa Swietokrzyskiego (zalacznik nr 33).

Glos zabrala Anna Nocuri - Dyrektor Departamentu Ochrony Zdrowia Urzed u

Marszalkows kiego w Kielcach, kt6ra przedstawila, ornowila projekt uchwaly, a nastepnie

poprosila 0 przyjecie przez Sejmik ww . projekt.

Slawomir Marczcwski Przewodni czacy Komisji Zdrowia, Polityki Spoleczncj i Spraw

Rodziny poinformowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu ww . projektu przez Kornisje ( Opinia

Nr14 /15 stanowi zalaczniki nr 34 do protokolu),

, Glosow w dyskusj i nie zgloszono.

Tadcusz Kowalczyk W iceprzcwod niczacy Scjmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly

w sprawie zmian w Statucie Wojew6dzkiego Szpita1a Zespolonego w Kielcach nadanego

uchwala Nr XXI/365/12 Sejmiku Wojew6dztwa Swietokrzyskiego, zmienionego uchwalami:

Nr XXV/444/12 Sejmiku Wojew6dztwa Swietokrzyskiego i Nr XXXI/553/ 13 Sejmiku

Wojew6dztwa Swietokrzyskiego oraz Nr XXXV/631/13 Sejmiku Wojew6dztwa

Swietokrzyskiego i Nr XLIV1773/14 Sejmiku Wojew6dztwa Swietokrzyskiego. Zapytal kto

z radnych jest za podjeciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal sie od glosowania?

Uchwala nr VII/143/15 w ww. sprawie zostala podjeta jednoglosnie i stanowi zalacznik

nr 35 do protokolu.

Ad.14 i 15

Radni otrzyma1i projekty uchwal w sprawie:
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- wyrazenia zgody dla Wojewodzkiego Szpitala Zespolonego w Kielcach na wynajem

pornieszczen 0 lacznej powierzchni 241 ,50m2
, na okres 3 lat, w budynkach

Swietokrzyskiego Centrum Neurologii Swietokrzyskiego Centrum Kardiologii

w Kielcach ul. Grunwaldzka 45 (zalacznik nr 36) ,

- wyrazenia zgody dla Wojewodzkiego Szpitala Zespolonego w Kielcach na wynajem

czesci nieruchornosci 0 lacznej powierzchni 62,50m2 na okres jednego roku przy budynku

Prosektorium w Kielcach ul. Radiowa 7 (zalacznik nr 37).

Glos zabrala Anna Nocun - Dyrcktor Dcpartarnentu Ochrony Zdrowia Urzedu

Marszalkowskicgo w Kiclcach, ktora przedstawila, projekty uchwal, a nastepnie poprosila

o przyjecie przez Sejmik ww. projektow.

Slawornir Marczcwski Przewodniczacy Kornisji Zdrowia, Polityki Spolecznej i Spraw

Rodziny poinformowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektow przez Kornisje ( Opinie

Nr 151 15- 16/15 stanowia zalaczniki nr 38,39 do protokolu).

Glosow w dyskusji nie zgloszono.

Tadcusz Kowalczyk Wiceprzewodniczacy Scjrniku poddal pod glosowanie projekt uchwaly

w sprawie wyrazenia zgody dla Wojewodzkiego Szpitala Zespolonego w Kielcach na wynajem

czesci nieruchornosci 0 lacznej powierzchni 62,50m2 na okres jednego roku przy budynku

Prosektorium w Kielcach ul. Radiowa 7. Zapytal kto z radnych jest za podjeciern uchwaly, kto

, jest przeciwny, kto wstrzymal sie od glosowania?

Uchwala nr V1I/144/15 w ww. sprawie zostala podjeta jednoglosnie stanowi zalacznik

nr 40 do protokolu.

Tadcusz Kowalczyk Wiceprzewodniczacy Scjrniku poddal pod glosowanie projekt uchwaly

w sprawie wyrazenia zgody dla Wojewodzkiego Szpitala Zespolonego w Kielcach na wynajem

pomieszczen 0 lacznej powierzchni 241 ,50m 2
, na okres 3 lat, w budynkach Swietokrzyskiego

Centrum Neurologii i Swietokrzyskiego Centrum Kardiologii w Kielcach ul. Grunwaldzka 45.

Zapytal kto z radnych jest za podjeciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal sie od

glosowania?

Uchwala nr VII/145/15 w ww. sprawie zostala podjeta jednoglosnie stanowi zalacznik

nr 41 do protokolu,

Ad.16

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie ustalenia przebiegu drog wojewodzkich

w Wojewodztwie Swietokrzyskim (zalacznik nr 42 ).
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Glos zabral Jan Mackowiak- Wicemarszalek Wojewndztwa, ktory przedstawil , proj ekt

uchwaly, a nastepnie poprosil 0 przyjecie przez Sejmik ww . projektu.

Grzcgorz Galu szka Przewodniczacy Komi sji Stratcgii Rozwoju, Promocji i Wspolpracy

z Zagranica poinformowalo pozytywnym zaopiniowaniu ww . proje ktu przez Kornisje

( Opinia Nr 14/ 15 stanowi zalaczniki nr 43 do protokolu),

Glosow w dyskusj i nie bylo.

Tadcusz Kowalczyk Wiceprzewodniczacy Sejmiku poddal pod glosowanie proj ekt uchwaly

w spraw ie ustal enia przebiegu drog wojewodzkich w Wojewodztwie Sw ietokrzyskirn. Zapytal

kto z radn ych jest za podjeciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal sie od glosowania?

Uchwa la nr VII/146/ 15 w ww . sprawie zos tala podj eta jednoglosnie i stanowi zalacznik

nr 44 do protokolu,

Ad.17

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na nabycie przez Wojewodztwo

Swietokrzyskie, w drodze umowy sprzedazy, od oso b fizycznych, nieruchornosci gruntowych

polozo nyc h na terenie gminy Konskie, oznaczonych w ewi dencji gru ntow w obr. Win centow

jako dzialki : nr ewid. 113/1 0 pow. 0, 0009 ha, nr ewid.113/2 0 pow. 0,0026 ha i nr ewid. 11 3/3

o pow.O, 0034 ha, zajetych pod budowe obwodnicy miasta Konskie na drodze wojewodzkiej

Nr 728 (za lacznik nr 45).

' Glos zabral Roman Dziedzic- Dyrektor Dcpartamcntu Nieruchornosci, Gcodczji

i Planowania Urzedu Marszalkowskicgo w Kielcach, ktory przedstawil proj ekt uchwal y,

a nastepni e poprosil 0 przyjecie przez Sejmik ww . projektu.

Grzcgorz Galu szka Przewodniczacy Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Wspolpracy

z Zagranica poinforrnowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu przez Kornisje

( Opinia Nr 13/ 15 stanowi zalaczniki nr 46 do protokolu),

Malgorzata Stanioch Przewodniczaca Komisji Budzetu i Finansow poin form owala

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu przez Kornisje ( Opinia Nr 38/15 stanowi

zalacz niki nr 47 do protokolu),

Glosow w dyskusj i nie bylo.

Tadeusz Kowalczyk Wlceprzewodniczacy Sejmiku poddal pod glosowanie proj ekt uchwaly

w sprawie wyrazenia zgo dy na nabycie przez Wojewodztwo Swi etokrzyski e, w drodze umowy

sprzedazy, od oso b fizycznych, nieruchomosci gruntowych polozonych na tereni e gminy
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Koriskie, oznaczonych w ewidencji grunt6w w obr. Wincent6w jako dzialki: nr ewid. 113/1

o pow. 0, 0009 ha, nr ewid.113/2 0 pow. 0,0026 ha i nr ewid. 113/3 0 pow.O, 0034 ha,

zajetych pod budowe obwodnicy miasta Konskie na drodze wojew6dzkiej Nr 728. Zapytal kto

z radnych jest za podjeciern uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal sie od glosowania?

Uchwala nr VlI/I47/15 w ww. sprawie zostala podjeta jednoglosnie i stanowi zalacznik

nr 48 do protokolu,

Ad. 18

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie likwidacji internatu w Policealnej Szkole Medycznej

im. H. Chrzanowskiej w Morawicy (zalacznik nr 49 ).

Glos zabral .Iacek Kowa lczyk - Dyrcktor Dcpartarncnt Prorn ocji, Edukacji, Kuitury,

Sportu i Tu rystyki Urzed u Ma rszalkowskicgo w Kie lcach, kt6ry przedstawil projekt uchwaly,

a nastepnie poprosil 0 przyjecie przez Sejmik ww. projektu.

Izyd or Grabowski Wice przewodniczacy Korn isji Ed ukacj i, Kultury Sportu

poinformowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu przez Kornisje ( Op inia Nr 6

1 15 stanowi zalaczniki nr 50 do protokolu).

Glos6w w dyskusji nie bylo.

Tadeusz Kowalczyk W ice przewod niczacy Scjrn iku poddal pod glosowanie projekt uchwaly

w sprawie likwidacj i internatu w Policealnej Szkole Medycznej im. H. Chrzanowskiej

, w Mo raw icy. Zapytal kto z rad nych jest za podjeciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto

wstrzymal sie od glosowania?

Uchwala nr VlI/ 148/15 w ww. sprawie zostala podjeta jednoglosnie stanowi zalacznik

nr 51 do protokolu.

Ad.19

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie uchwalenia " Programu rozwoju bazy sportowej

na 20 15r. i lata nastepne w wojew6dztwie swietokrzyskim'{zalacznik nr 52).

Glos zabral Jacek Kowalczy k - Dyrektor Departarncnt Prornocji , Edukacji, Kuitu ry,

Spo rtu i Turystyki Urzedu Marszalkowskicgo w Kie lcac h, kt6ry przedstawil projekt uchwaly,

a nas tepnie poprosil 0 przyjecie przez Sejmik ww. projektu.
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Izydor Grabowski Wiceprzewodniczacy Kornisji Edukacji, Kultury Sportu

poinformowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu przez Kornisje ( Opinia Nr 5 / 15

stanowi zalaczniki nr 53 do protokolu).

Glosow w dyskusji nie bylo.

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodniczacy Scjrniku poddal pod glosowanie projekt uchwaly

w sprawie uchwalenia " Programu rozwoju bazy sportowej na 20 15r. i lata nastepne

w wojewodztwie swietokrzyskim", Zapytal kto z radnych jest za podjeciem uchwaly, kto jest

przeciwny, kto wstrzymal sie od glosowania?

Uchwala nr VII/149/15 w ww. sprawie zostala podjeta jednoglosnie stanowi zalacznik

nr 54 do protokolu.

Ad.20

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie udzielenia Powiatowi Skarzyskiemu pornocy

finansowej na czesciowe pokrycie dzialalnosci Powiatowej Biblioteki Pedagogicznej

w Skarzysku- Kamiennejizalacznik nr 55) .

Glos zabral Jacck Kowalczyk - Dyrektor Departarnent Prornocji, Edukacji, Kultury,

Sportu i Turystyki Urzedu Marszalkowskicgo w Kiclcach, ktory przedstawil projekt uchwaly,

a nastepnie poprosil 0 przyjecie przez Sejmik ww. projektu.

Izydor Grabowski Wiceprzewodniczacy Kornisji Edukacji, Kultury i Sportu

poinformowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu przez Kornisje ( Opinia Nr 7 / 15

, stanowi zalaczniki nr 56 do protokolu).

Malgorzata Stanioch Przewodniczaca Kornisji Budzetu i Finansow poinformowala

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu przez Kornisje ( Opinia Nr 33/15 stanowi

zalaczniki nr 57 do protokolu).

Glosow w dyskusji nie bylo.

Tadcusz Kowalczyk Wiceprzewodniczacy Sejrniku poddal pod glosowanie projekt uchwaly

w sprawie udzielenia Powiatowi Skarzyskiemu pomocy finan sowej na czesciowe pokrycie

dzialalnosci Powiatowej Biblioteki Pedagogicznej w Skarzysku- Kamiennej. Zapytal kto

z radnych jest za podjeciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal sie od glosowania?

Uchwala nr VII/150/15 w ww. sprawie zostala podjeta jednoglosnie i stanowi zalacznik

nr 58 do protokolu.

Ad.21, 22

Radni otrzymali projekty uchwal w sprawie:



16

- zmiany uchw aly Sejmiku Wojew6dztwa Swietokrzyskiego w spraw ie Wielol etniej Prognozy

Finansowej Wojew6dztwa Swietokrzyskiego na lata 20 15-2028 (zalacznik nr 59),

- zmian w budzecie wojew6dztwa na 2015 rok (zalacznik nr 60) ,

- zmian w bud zecie wojew6dztwa na 20 15 rok (zalacz nik nr 6 1),

- zmian w bud zecie wojew6dztwa na 20 15 rok (zalacznik nr 62).

Glos zabrala Skarbnika Wojewodztwa Marii Fidziriskiej- Dziurzynskiej Marszalkowskiego,

kt6ra przedstawila projekty uchwal, a nastepnie poprosila 0 przyjecie przez Sejmik ww.

projekt6w.

Malgorzata Stanioch Przewodniczaca Komisji Budzetu i Finansow poinformowala

o pozytywn ym zaopiniowaniu ww. projekt6w przez Kornisje ( Opinie Nr 34/ 15 -37/15

stanowia zalaczniki nr 63,64,65,66 do protokolu),

Glos w dyskusji zabral:

Radny Bogdan Latosiriski, kt6ry zapytal ezy w tym roku Sabat Czarow nie bedzie dla

wybranyeh gosci ezy dla calego spoleczenstwa? Czy Europejskie Centrum Bajk i

w Paeanowie jest wspolfinansowane przez Gmine Paean6w i Powiat Buski ezy tylko przez

Wojew6dztwo?

Odpowiedzi udzielil Jacek Kowalczyk - Dyrektor Departament Promocji, Edukacji,

Kultury, Sportu i Tury styki Urzed u Marszalkowskicgo w Kiclcach poinformowal,

ze Europejskie Centrum Bajki w Paeanowie jest finansowane ze srodkow samorzadu

wojew6dztwa oraz srodkow gminnyeh, powiat buski nie ponosi zadnych koszt6w zwiazanych

'z utrzymaniem jednostki . Bilety na Sabat Czarownie zostana przekazane do gmin,

stowarzyszen i j edno stek kultury, a okolo 3 tys. zostanie przeslane do medi6w aby mozna

. wygrac w roznych konkursaeh. Regionalna Organizaej a Turys tyezna ze wzgledu na srodki

pozyskane z Regionalnego Programu Operaeyjnego na remont Kadzielni nie moze prowadzic

sprzedazy bilet6w. Dyrektor stwierdzil, ze Sabat Czarownie staje sie przepu stka dostepu do

telewizji , w kt6rej dokonuje sie reklamy naszyeh obiekt6w.

Wobee braku dalszyeh glosow w dysk usj i Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodniczacy

Scjmiku podd al pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Sejmiku

Wojew6dztwa Swietokrzyskiego w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Wojew6dztwa Swietokrzysk iego na lata 2015-2028 . Zapyta l kto z radnyeh jest za podjeciem

uchw aly, kto j est przeeiwny, kto wstrzymal sie od glosowania?

Uchwala nr VII/15 I/1 5 w ww. sprawie zostala podjeta wiekszosc ia glosow ( przy 6 glosach

wstrzymujacych sie) i stanowi zalacznik nr 67 do protokolu,
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Tadcusz Kowalczyk Wiceprzewodniczacy Scjmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly

w sprawie zmian w budzecie wojew6dztwa na 2015 rok. Zapytal kto z radnych jest za

podjeciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal sie od glosowania?

Uchwala nr VIl/152/15 w ww. sprawie zostala podjeta wiekszoscia glosow ( przy 6 glosach

wstrzymujacych sie) i stanowi zalacznik nr 68 do protokolu.

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodniczacy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly

w sprawie zmian w budzecie wojew6dztwa na 2015 rok. Zapytal kto z radnych jest za

podjeciern uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzyrnal sie od glosowania?

Uchwala nr VIl/153/15 w ww . sprawie zostala podjeta wiekszoscia glosow ( przy 6 glosach

wstrzymujacych sie) i stanowi zalacznik nr 69 do protokolu.

Tadcusz Kowalczyk Wlceprzewodniczacy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly

w sprawie zmian w budzecie wojew6dztwa na 2015 rok. Zapytal kto z radnych jest za

podjeciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal sie od glosowania?

Uchwala nr VIl/154/15 w ww. sprawie zostala podjeta wiekszoscia glosow ( przy 6 glosach

wstrzymujacych sie) i stanowi zalacznik nr 70 do protokolu,

Ad.22

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie przyjecia wynik6w kontroli przeprowadzonej przez

I Kornisje Rewizyjna w Wojew6dzkim Osrodku Medycyny Pracy w Kielcach w przedmiocie

dzialalnosci statutowej i sytuacji finansowej jednostki (zalacznik nr 71).

Glos zabral Andrzej Swajda Przewodniczacy Zespolu Kontrolnego Komisji Rcw izyjncj,

kt6ry ornowil wyniki kontroli , przedstawil projekt uchwaly, a nastepnie wniosl 0 przyjecie przez

Sejmik ww. projektu.

Glosow w dyskusji nie bylo.

Tadcusz Kowalczyk Wiceprzewodniczacy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly

w sprawie przyjecia wynik6w kontroli przeprowadzonej przez Kornisje Rewizyjna

w Wojew6dzkim Osrodku Medycyny Pracy w Kielcach w przedmiocie dzialalnosci statutowej

i sytuacji finansowej jednostki. Zapytal kto z radnych jest za podjeciem uchwaly, kto jest

przeciwny, kto wstrzymal sie od glosowania?
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Uchwala nr VII/155115 w ww. sprawie zostala podjeta jednoglosnie stanowi zalacznik

nr 72 do protokolu.

Ad.23

Radni otrzymali Informacje 0 dzialalnosci Samorzadowego Kolegium Odwolawczego

w Kielcach za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2014 roku (zalacznik nr 73).

Tadcusz Kowalczyk Wiceprzewodniczacy Sejrniku zapytal czy radni zglaszaja uwagi

badz rnaja pytania co do ww. materialu?

Glos zabral radny Bartlorniej Dorywalski , ktory zapytal czy istnieje mozliwosc ponownego

przeniesienia Samorzadowego Kolegium Odwolawczego do pornieszczen w budynku

Swietokrzyskiego Urzedu Wojewodzkiego w Kielcach po zakonczonyrn remoncie. Zdaniem

radnego obecna lokalizacja jest mniej korzystna od wczesniejszej i powoduje zmniejszenie

dostepnosci tego waznego organu administracji publicznej dla mieszkancow wojewodztwa.

Tadcusz Kowalczyk Wiceprzewodniczacy Scjrniku poinforrnowal, ze budynek nalezy do Pani

Wojewody i Sejmik nie decyduje w tej kwestii. Jednoczesnie przygotowane stosowne pismo

w tej sprawie. (zalacznik 74)

Wiecej uwag nie zgloszono,

Tadcusz Kowalczyk Wiceprzewodniczacy Sejrniku zakomunikowal, ze ww. zostala przyjeta

przez Sejmik.

Ad.24,
Radni otrzymali Sprawozdanie z realizacji Programu Dzialalnosci Swietokrzyskiego Osrodka

Doradztwa Rolniczego w Modliszewicach za 2014 roktzalacznik nr 75).

Radni nie zglosili uwag i zapytan

Wobec tego Tadcusz Kowalczyk Wiceprzewodniczacy Scjrniku uznal, ze Sejmik przyjal ww.

Sprawozdanie.

Ad.25

W sprawach roznych Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodniczacy Scjrniku poinforrnowal

Radnych, ze 8. sesja Sejmiku odbedzie sit; 18 maja bieiqcego roku. Sesja bedzie skladac sie

z dwoch czesci: uroczystej wspolnej z Senatem Politechniki Swietokrzyskiej oraz krotkiej

roboczej.

Sesja odbedzie SI(( w Sali Senatu w gmachu Rektoratu Biblioteki Glownej, Kielce,

al. Tysiaclecia Panstwa Polskiego 7.
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9. uroczysta sesja Sejmiku Wojewodztwa Swietokrzyskiego z okazji 25 - lecia Sarnorzadu

Terytorialnego odbedzie sie 12 czerwca 2015 roku w Regionalnym Centrum Naukowo

Technologicznym w Podzamczu k. Checin.

10. sesja Sejmiku absolutoryjna planowana jest na 25 czerwca 2015 roku

w Swietokrzyskim Centrum Onkologii w Kielcach.

Przypomnial Radnym. ze 30 kwietnia biezqcego roku mija termin skladania oswiadczen

majqtkowych za 20 14rok.o.<:wiadczenie nalezy zlozyc w dwoch egzemplarzach wraz z dwoma

kopiami pit osobiscie w kancelarii Sejmiku lub pocztq. Oswiadczenie powinno obejmowac

stan majqtku istniejqcy na dzien 31 grudnia 20141'.

Wiecej spraw nie zgloszono.

Ad.26

W zwiazku ze zrealizowaniem wszystkich punktow porzadku obrad Tadeusz Kowalczyk

Wiceprzewodniczacy Sejrniku, dokonal zamkniecia VII sesji Sejmiku Wojewodztwa

Swietokrzyskiego.

Sekretarze obrad:

radny Marek Strzala
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